

Dorpsraadvergadering 11-03-2024



Locatie en tijd: Smelehof, 19.30 uur

Genodigden: Mariëlle en Cor van Commissie Leefbaarheids gelden, Ien en Lian van Redactieraad YNB, Willy Koonings van 't Presidium

Notulen

1. Opening, Sandra opent de vergadering

2. Leefbaarheids gelden

We praten bij, Waar zijn zij mee bezig zijn, is er hulp nodig van ons, hoe gaat het?

-De werkwijze wordt uitgelegd: Tot 1 april kunnen er aanvragen binnenkomen. Daarna worden deze geïnventariseerd en bekeken door 5 mensen. Middels een overzicht, worden er deze ingedeeld in hoeverre deze van belang zijn voor de leefbaarheid (rekening houdend met evt. eerdere aanvragen/goedkeuringen). Is er iemand van de commissie zelf bij de aanvraag betrokken, dan stemt deze persoon hiervoor niet mee. Er komt een uitgewerkt schema uit met toekenningen/bijlagen en verantwoording wat Jeffrey ook ontvangt. Via het Presidium (die e.e.a. nakijkt) komt het in 't volgende Forum, en dan vraagt Cor namens de commissie goedkeuring aan de leden van het dorpsforum. Cor heeft nog een vraag over de bloembakken voor de kerk. Mariëlle vraagt wie de leden van het Presidium nu zijn. Dit is bijna compleet.

3. Vaststellen Agenda, Jan heeft de redactieraad YNB uitgenodigd.

4. Notulen Februari 2024, deze zijn goed bevonden.

5. Update/ontwikkelingen

* *Werkgroep Wonen en Economie:* Daarvoor zijn nu 4 personen in beeld. Het idee is om met ongeveer 10-15 mensen met achtergrond wonen/economie (b.v. adviseur, aannemer, e.d.) een inventarisatie/sessie te houden met als vraag: Hoe kunnen wij ervoor zorgen dan in 2030 er genoeg woningen zijn voor hen die hierom vragen. Zodra er een visie komt, kunnen we een proces volgen om dit doel te bereiken. Er is al wat input vanuit het DOP (forumvergadering juni '23). Daarna kan er een tweede sessie komen, ook voor dorpsbewoners, en daarna naar 't Forum. Jan heeft vernomen dat de gemeente te laat is geweest met subsidieaanvragen voor 2 grote projecten, waarvan waarschijnlijk "de Wei" er eentje is.

-Mat geeft aan dat bij de gemeente zo'n 2 jaar geleden een omgevingsvisie gemaakt is. Kay Tijssen is beleidsmedewerker wonen en kan daar meer over vertellen. Hem kun je een keer uitnodigen.

-Sandra geeft aan dat bij het DRO het vraagstuk/plan over arbeidsmigranten in november klaar is.

Wij worden hiervoor om onze mening of aanvulling gevraagd op het plan en de wegingsmatrix.

-Wat betreft de stoppersregeling voor agrariërs: Henk Baltussen heeft geïnformeerd of er hier onrust over is. Jeffrey gaf aan dat dit een landelijk probleem is.

* *Werkgroep MOY:* -Zij kunnen in april niet aansluiten, wel in mei.

-Dopheide in verbinding; De eerste bijeenkomst is geweest, de intenties zijn goed ontvangen, er is behoefte aan meer verbinding, ze starten met laagdrempelige ontmoetingen, zoals b.v. een koffie-moment onder de carport. Je zou dit ook kunnen zien als een soort buurtvereniging.

* *Werkgroep RAP:* Zij wachten op goedkeuring via de MUIP van de gemeente. Met de Jera wordt volgende week bijgepraat.

* *Werkgroep Verkeer:* geen update

* *Werkgroep Vliegveld:* De reacties op de ingezonden zienswijzen wordt verwacht voor 1 juni a.s.

* *Stichting Wensbus:* Zij komen morgen bij elkaar. De wensbus is er, deze wordt omgebouwd en kan in juni/juli in gebruik worden genomen.

* *YNB;* zie hieronder

* *Stichting Dorpspodium:* Moet nog vervolgd worden.

* *IBOR:* Bijdrage voor onkosten telefoon kan aangevraagd worden bij de leefbaarheids gelden.

6. Redactieraad

Ien en Lian en Daisy zijn aangeschoven, zijn hier i.v.m. het aflopende contract van de printer. We bespreken offertes en opties. Volgens aangeleverd schema bekijken we hoe die offertes uitwerken met het beoogde gebruik, en de daaruit volgende verwachte kosten. Jan vraagt of de beoogde advertentie-inkomsten kloppen. Zijn dit bedragen exclusief btw? Dit is voorgekomen uit wat er de 1^{ste} keer in kaart is gebracht. Kloppen de inkomsten/uitgaven dan nog? Ien kan het van de laatste 2 jaar nog uittellen. We bespreken de verschillende opties. Blijven we zelf printen? Is adoptie een mogelijkheid? Gaan we zelf meer mogelijkheden aanbieden voor te printen? Is lease (all-in) goedkoper? Blijven de uren voor Ien in stand? Gaan we aanschaffen met gemeenschapsgeld? Is er gedacht aan fondsen? Is tweedehands een optie? Waarschijnlijk is in de meeste gevallen een lease van 72 maanden via de kantoor specialist de beste keuze.

Verder is er gesproken over: -Alternatieven voor de reclames van Vitelia, (hier is al wat voor binnengehaald, vanuit buiten het dorp, dus 1x/maand. -Een digitale versie die uitgebreider is (bv qua verenigings-nieuws) dan de papieren versie. -Kunnen Ien's bespaarde uren anders ingezet worden? Gaan we wel/niet commerciële handelen? Zijn er partijen die pagina's willen sponsoren? Gaan we meer buiten dorpse advertenties aantrekken? Lian vraagt of er al iets duidelijk is over de uren van Ien.

Belangrijk is dat we eerst met de juiste getallen (ook incl btw) gaan vergelijken. Jeffrey zorgt voor een nieuw overzicht. We verwachten dat de offerte van de kantoor specialist de beste lijkt. We kunnen de tarieven nog indexeren, en denken dat we voor het eerstvolgende jaar de werkwijze/structuur van Ien kunnen handhaven

7. Financiële update: Dorpsraad/YNB/Wensbus

Dorpsraad; Er is best wel een saldo. Volgens Annie Timmermans mogen we max 2x 7000 euro in kas hebben, daar voldoen we aan. Het schaaibord; dit kan van de leefbaarheidsgelden. Kosten loon; dit is de dorpsondersteuner. Een bedrag voor MOY; dit is een reservering. Wellicht is het fijn om een apart jaaroverzicht en een resultaatoverzicht te kunnen raadplegen.

YNB: Deze cijfers hebben we al eerder bekeken. Jan vraagt of de loonkosten netto geboekt zijn.

Jeffrey gaat uitzoeken hoe deze geboekt zijn.

Wensbus: deze cijfers komen nog

8. Update nieuwe leden dorpsraad.

Diegene die interesse heeft wil een keer meekijken maar kan de komende 2 maanden nog niet (maar we proberen mei nog te verzetten) Verder zit Willy al bij ons aan tafel, hij komt ons strakjes versterken en wordt vanaf nu op de hoogte gehouden, maar eerst heeft hij nog e.e.a. te doen voor het Presidium. Welkom Willy!

9. DRO

* Vorige week was het DRO, Wil iedereen nog de gevraagde reacties voor 20 maart naar Sandra sturen, dan komt het via haar bij het DRO.

* Het Glasweb schenkt ons voor iedere aansluiting hier 10 euro t.b.v. de Dorpsraad.

* Kosten onderhoud Bloembakken; komen uit het resterende deel van Venray Bloeit, daarna zijn deze voor de DR.

10. Ingezonden Stukken

- Energietransitie en Gebiedsvisie: Sijmen Veeke sluit volgende vergadering aan
- Dopheide in verbinding: Resultaat eerste bijeenkomst, zie hiervoor in de notulen.

11. Mutaties actielijst, uitnodigen vlgd vergadering

De actielijst wordt geactualiseerd. Moy gaan we in mei uitnodigen, Sijmen Veeke (omgevingsvisie) in april.

12. Rondvraag

-Kunnen we de vergaderdatum van mei verzetten? De datumrikker wordt hiervoor ingezet.

-Thijs, Hij kan niet op 24 april met het Dorpsforum, maar deze zal verzet gaan worden.

-Jan ziet dat op Ysselsteyn.com de gegevens van leden niet actueel zijn. Dit moeten we bijwerken.

-Willy kan 8 april niet.

13. Sluiting, Sandra sluit de vergadering